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NOVINY OBCE HORNÉ SRNIE

Ročník XIV.

Vyhlásenie kandidatúry pre voľby starostu obce v Hornom Srní 2. decembra 2006
Miestna volebná komisia v Hornom Srní podľa § 18 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení
neskorších predpisov vyhlasuje, že pre voľby starostu obce zaregistrovala týchto kandidátov:
1. Jozef Húserka 49 r. technik Zbezianska 280/16, Horné Srnie SNS
2. Jozef Kristín, Ing. 51 r. starosta obce Pod Orešovcom 796/6, Horné Srnie ĽS−HZDS, SMER−SD
3. Milan Vidoman 63 r. dôchodca Železničná 114/30, Horné Srnie nezávislý kandidát

Vyhlásenie kandidatúry pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva v Hornom Srní 2. decembra 2006

Miestna volebná komisia v Hornom Srní podľa § 18 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení
neskorších predpisov vyhlasuje, že pre voľby poslancov obecného zastupiteľstva zaregistrovala týchto kandidátov:
1. Štefan Blaho 59 r. invalidný dôchodca Pod Zábrehom 240/5 Horné Srnie KDH
2. Milan Blaško, Ing. 46 r. technik Záhumenská 633/38 Horné Srnie SNS
3. Ferdinand Galko, Ing. 57 r. projektant Záhumenská 644/15 Horné Srnie KDH
4. Milan Galko 65 r. technik Pod Zábrehom 213/33 Horné Srnie SNS
5. Pavol Galko 45 r. elektrikár Pod Orešovcom 795/9 Horné Srnie ĽS−HZDS
6. Vladislav Galko, Ing. 29 r. manažér Záhumenská 644/15 Horné Srnie KDH
7. Jolana Hiklová, Ing. 52 r. vedúci pracovník Súhradská 362/23 Horné Srnie KDH
8. Janka Húdeková, Mgr. 54 r. učiteľka Za kostolom 766/2 Horné Srnie SNS
9. Mária Húdeková, Mgr. 50 r. právnička  Zbezianska 268/32 Horné Srnie HZDS

10. Jozef Húserka 49 r. technik Zbezianska 280/16 Horné Srnie SNS
11. Dušan Chlebana 54 r. technik Čerňavská 140/6 Horné Srnie SNS
12. Jozef Chlebana 25 r. majster Mostíková 613/40 Horné Srnie ĽS−HZDS
13. Jozef Kebísek 53 r. technik Za kostolom 763/5 Horné Srnie SNS
14. Jozef Kristín, Ing. 51 r. starosta obce Pod Orešovcom 796/6 Horné Srnie ĽS−HZDS
15. Zdenko Lipták 49 r. výpravca Železničná 110/38 Horné Srnie KDH
16. Viera Makovcová 52 r. ekonómka Železničná 133/1 Horné Srnie ĽS−HZDS
17. Jozef Meščánek 43 r. strojník Čakanovská 41/5 Horné Srnie ĽS−HZDS
18. Jozef Naňák 48 r. predavač Na Hornom konci 709/35 Horné Srnie ĽS−HZDS
19. Magdaléna Papierniková 46 r. bankový poradca Prúdová 515/34 Horné Srnie ĽS−HZDS
20. Ľubomír Poruban, Ing. 49 r. ekonóm Železničná 129/9 Horné Srnie SNS
21. Ľudmila Prosňanská 46 r. odborný referent Janka Kráľa 559/17 Horné Srnie nezávislý kandidát
22. Ján Svedek 66 r. dôchodca Na Hornom konci 702/25 Horné Srnie ĽS−HZDS
23. Jozef Turák, Bc. 43 r. automechanik Súhradská 345/46 Horné Srnie SNS

predseda volebnej komisie

Rozhodnutím predsedu NR SR č. 63 zo dňa 7.2.2006 boli
vyhlásené voľby do obecných zastupiteľstiev a voľby sta−
rostov obcí na deň 2. decembra 2006.

Obecné zastupiteľstvo v Hornom Srní v zmysle § 9 ods.
3 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov sa−
mosprávy obcí v znení neskorších predpisov, uznesením
č. 32 zo dňa 30.8.2006 určilo, že Obecné zastupiteľstvo v
Hornom Srní bude mať celkom 9 poslancov, ktorí budú zvo−
lení v jednom volebnom obvode, utvorenom pre celú obec.
Právo voliť do orgánov samosprávy obcí majú obyvatelia
Slovenskej republiky, ktorí majú v obci trvalý pobyt a naj−
neskôr v deň volieb dovŕšili 18 rokov veku. Do zoznamu
voličov budú dopísaní aj cudzinci, ktorí spĺňajú tieto pod−
mienky.

Občania budú voliť vo dvoch volebných okrskoch, ktoré
budú umiestnené v Základnej škole v Hornom Srní. V okrs−
ku č. 1 budú voliť občania bývajúci na číslach domov 1 − 450
(cca 1140 voličov), v okrsku č. 2 budú voliť občania bývajú−
ci na číslach domov 451 − 926 (cca 1100 voličov). Voľby sa
uskutočnia v stanovený deň od 7,00 hod. do 20,00 hod.

Termín predloženia kandidátnych listín je 8.10.2006. Po
zaregistrovaní kandidátov na poslancov obecného zastupi−
teľstva a starostu obce miestnou volebnou komisiou bude
ich zoznam zverejnený obvyklým spôsobom na úradnej ta−
buli obce v termíne do 28.10.2006.

Všetkým voličom bude doručené oznámenie o čase a
mieste konania volieb do 7.11.2006.

A. Polomová, pracovníčka OcÚ

Voľby starostov obcí a poslancov obecných zastupiteľstiev v roku 2006
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Jozef HÚSERKA
kandidát na starostu obce Horné Srnie za Slo−
venskú Národnú stranu

Pri výkone funkcie starostu obce sa budem
riadiť nasledovnými zásadami:
* vždy presne zistiť, čo občan potrebuje
* urobiť maximum pre spokojnosť občana
* dodržiavať zákony a etiku
* moje slovo bude mojim záväzkom

Svoju pozornosť sústredím na oblasť:
FINANČNÚ
* Maximálne hospodárne využívanie finančných zdrojov
* Využívanie fondov EÚ na rozvoj infraštruktúry v obci
SOCIÁLNU
* Starostlivosť o občanov
* Starostlivosť o dôchodcov a sociálne odkázaných občanov
HOSPODÁRSKEJ POLITIKY
* Spolupráca s podnikateľskými subjektami na území obce
* Dokončenie ROEP
INVESTIČNEJ VÝSTAVBY
* Vybudovanie cyklotrasy Nemšová − Horné Srnie − Vlársky Průsmyk

a pravobrežnej komunikácie k lyžiarskemu vleku s parkoviskom pri
lyžiarskom vleku

* Otvorenie lokality pre IBV
* Vybudovanie zberného dvora na odpad
* Rekonštrukciu oplotenia starého cintorína a vybudovanie

prístupovej cesty s prechodom pre chodcov k novému cintorínu
* Zastrešenie nového pavilónu základnej školy
* Rekonštrukcia a rozšírenie jestvujúcej kuchyne v kultúrnom dome
* Teplotechnické zabezpečenie športovej haly
* Postupné dokončovanie výstavby chodníkov a oprava komunikácií

v obci
* Dokončenie komunikácií na ulici Juraja Belku
VZDELÁVANIA A ŠKOLSTVA
* Podpora všestranného rozvoja dieťaťa v predškolskom

a školskom veku
* Pomoc pri získavaní finančných zdrojov z projektu − INFOVEK
KULTÚRY A ŠPORTU
* Všestranná podpora hudobných a speváckych súborov, folklórnych

súborov, skautingu a prevádzky Kultúrneho domu
* Všestranná podpora športovcov − futbal, tenis, turistika, lyžovanie,

stolný tenis, fitnes centra, kulturistiky, cykloturistiky, vodáctva,
rybárstva a poľovníctva

ŽIVOTNÉHO PROSTREDIA
* Čistota a poriadok v obci
* Starostlivosť o zelené plochy v obci a ich postupná obnova
* Ochrana vody, pôdy a ovzdušia v súlade s platnou legislatívou

Predstavujeme kandidátov na starostu obce

Všetko pre blaho občana a rozvoj obce

S týmto predsavzatím som šiel pred štyrmi
rokmi do volieb a takto som sa snažil i po celé
štyri roky pracovať. Ohliadnutie sa späť a zhod−
notenie uplynulého času nie je pre mňa ni−
čím, čo by sa vymklo z medzí volebného slo−
ganu.

Nastúpil som obrazne povedané do roz−
behnutého vlaku s pokazenými brzdami, kto−
rému hrozí, že buď narazí, alebo za jazdy mu
tie brzdy opravíme. Rozhodli sme sa pre va−

riantu opravy.
Realita hospodárenia obce bola horšia, ako som predpokladal.

Dlh vo výške cca 12 mil. Sk nikoho určite nepoteší, najmä ak samot−

ný úrok predstavoval sumu väčšiu ako jeden milión Sk ročne. Z uve−
deného dôvodu bolo preto potrebné prijať ozdravné opatrenie vo
forme zníženia výšky úroku a dohodnutia pevných splátok banke.
Celková doba splácania bola dohodnutá na desať rokov. Obec teda
zo svojho rozpočtu ročne musí s približne dvoma miliónmi korún
počítať na splátky úveru a úrokov.

Načo toľký pesimizmus hneď na úvod? To iba preto, lebo za dva
milióny korún ročne sa dá urobiť veľmi veľa, napr. vyasfaltovať cesta,
urobiť dva chodníky, opraviť školu, atď.

Každopádne však môžem povedať, že som robil ako najlepšie sa
dalo. Prostriedky do obce plynuli nielen z daní, ale i z eurofondov a
dotácií jednotlivých ministerstiev. A tak rozvoj obce napredoval.

Určite mi dáte za pravdu, že je príjemné prechádzať sa po čistej,
upravenej obci, cítiť sa bezpečne pri večernej prechádzke, alebo
neobávať sa o to, že mi bude vykradnutý rodinný dom. I to boli oblas−
ti, v ktorých som nielen ja, ale i časť obecného zastupiteľstva inten−
zívne pôsobili.

Nemálo úsilia bolo vynaloženého na vylepšenie prostredia a pod−
mienok pre výučbu detí v ZŠ i MŠ. Jednoducho prostredníctvom vply−
vu na zlepšenie výchovno−vzdelávacieho procesu, ale i dostatok fi−
nančných prostriedkov vylepšiť učebne, sociálne zariadenia, ale i
zabezpečiť vybavenosť novými pomôckami.

Ešte potešiteľnejšia je skutočnosť, že opäť sa rozbehli folklórne
tradície v obci. V tejto súvislosti najskôr spomeniem ženský spevácky
zbor, členky ktorého sa aktívne zapájajú do všetkých podujatí a i do
obnoveného vítania najmladších občanov obce v rámci aktivít Zboru
pre občianske záležitosti. Viacero vystúpení v okolitých i vzdialenej−
ších obciach a v tomto roku začatej tradícii Trojkráľového spievania
vrhá dobré svetlo na kultúrne dianie v obci. Pekne sa nám kultúra
rozbehla, ale iba málokto vie, koľko úsilia ma stálo prevziať ZK Ce−
mentár a dať ho do súčasnej podoby. Vytvoriť prostredie, v ktorom sa
môžeme dobre cítiť. Presvedčiť všetkých, ktorí považovali ZK iba za
zdroj príjmov, že o toto zariadenie sa treba i starať. No a od vzkriese−
nia fašiangovej tradície prišlo k obnoveniu činnosti folklórneho súbo−
ru Srňan. Dnes pri ich vystúpení pookreje duša každého z nás. A
odozva na ich vystúpenia je priaznivá zo všetkých strán.

Postupný prenos kompetencií zo štátu na samosprávu postavil
obce do nezávideniahodnej situácie. Na jednej strane zodpoved−
nosť, na druhej strane nedostatok skúseností a predovšetkým finanč−
ných prostriedkov. Skúsenosti prišli prostredníctvom vzdelávania
všetkých zamestnancov obecného úradu a dnes môžem zodpoved−
ne prehlásiť, že zamestnankyne obecného úradu sú dostatočne fun−
dované pre výkon funkcií, v ktorých pracujú. Finančné prostriedky,
napriek tomu, že nie sú zo štátu prostredníctvom podielových daní
vo výške podľa našich predstáv, sú aspoň garantované a pravidelne
zasielané na náš účet.

Na základe toho a pri dodržiavaní pravidiel hospodárenia nedo−
šlo v obci k situácii, kedy by sme sa dostali do platobnej neschop−
nosti. Určite si mnohí z Vás spomínajú, ako veľa obcí a miest našej
republiky nemalo napríklad financie na platy učiteľov alebo platby za
energie. Toto som považoval za osobnú povinnosť − zabezpečiť
prostriedky tak, aby boli vždy včas na účte.

Napredoval rozvoj obce i po stránke výstavby a údržby. Výmena
plynového potrubia, dokončenie kanalizácie, nové asfaltové koberce
na cestách, či nové chodníky považujeme za samozrejmosť. Rovna−
ko tiež údržba zelene, či zametanie chodníka, čistenie rigolov okolo
ciest. Čo však nie je samozrejmosťou, je uzatváranie sa občana do
svojej ulity, nevšímavosť voči okoliu. Inak by nebolo možné, aby van−
dali ničili obecný majetok, aby ničili životné prostredie, v ktorom všetci
žijeme. Máme síce obecné komisie, máme obecných zamestnancov,
je to naša práca, ale bez Vašej pomoci sa všetko zvládnuť nedá.

Výsledkom sú zákonite zbytočne vynaložené financie na opravy
po neznámych vandaloch. Zabráňme tomu.

Potešiteľné pre nás bolo, že časť finančných prostriedkov do obce
prišla prostredníctvom úspešných projektov z európskych fondov a
dotácií ministerstiev. V zásobníkoch projektov sú ďalšie, ktoré čakajú
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na uvoľnenie finančných tokov v rokoch 2007 − 2013. Orientovanie
sa v tejto oblasti som považoval za samozrejmosť.

Snažil som sa všestranne vychádzať v ústrety všetkým organizáci−
ám v obci. Podporovali sme nielen zväz telesne postihnutých, ale
úspešne sa v obci etabloval i 117. zbor skautingu. Našli sa priestory
pre činnosť klubu dôchodcov, cvičenia žien, či organizovania kurzov
studenej kuchyne.

Veľa práce v obci urobia i tzv. nezamestnaní, alebo inak poveda−
né občania pracujúci prostredníctvom úradu práce v rámci aktivač−
ných prác. Je iba málo obcí, ktorí ponúkajú svojim občanom možnosť
takýmto spôsobom si aspoň čiastočne zaobstarať prostriedky na zá−
kladné potreby. I keď väčšina týchto občanov určite už riadnu prácu
nezíska, takto aspoň čiastočne cítia povinnosť prísť do práce a dostať
finančnú odmenu za vykonanú prácu. V priebehu obdobia zamest−
návame naraz až 20 takýchto nezamestnaných mužov i žien. Obec
sa musí touto problematikou zaoberať, pretože jej to vyplýva z povin−
nosti v oblasti sociálneho zabezpečenia občanov.

Jednou z problematických oblastí sú i miestne poplatky a dane.
Je veľa názorov, ako riešiť túto oblasť, ale pokiaľ chce obec úspešne
prosperovať, nemôže si dovoliť mrhať prostriedkami získanými prostred−
níctvom podielových daní od štátu na krytie − nazval by som to „pre−
vádzkových nákladov“. Tieto musí vykryť občan prostredníctvom miest−
nych poplatkov a daní v takej miere, aby ho zbytočne nezaťažovali, t.
j. aby ich celkový príjem sa rovnal výdajom. A finančná politika obce
je riadená zhruba v týchto dimenziách.

Je niekoľko oblastí, s ktorými nie som a nemôžem byť spokojný,
pretože neboli urobené v prospech väčšiny občanov ani obce. Zá−
merne ich nebudem menovať, ale verím, že postupne sa i s nimi
obec vyrovná. Jednou z nich do roku 2005 bola i prevádzka ČOV v
časti Rybníky, na ktoré obec ročne doplácala okolo 300 tisíc Sk.
Postupným jednaním s Trenčianskou vodohospodárskou spoločnosťou
a. s. som dosiahol, že jej prevádzka sa stala súčasťou celkových
nákladov na prevádzku a údržbu vodovodnej a kanalizačnej siete a
obec tieto prostriedky každoročne ušetrí vo svoj prospech.

Väčšina z Vás je alergická na odpredaje majetku obce. Takto to
bolo i s bývalým „domom služieb“, ktorý obecné zastupiteľstvo ciele−
ne odpredalo za účelom vytvorenia predajne mäsa. Dnes spokoj−
nosť obyvateľov dáva za pravdu, že to bolo správne rozhodnutie.

Dotknem sa i práce obecného zastupiteľstva. Nie je jednoduché z
ich pohľadu často rozhodnúť, či napr. priznať niekomu sociálnu dáv−
ku, súhlasiť s podporu rozhodnutia o odpredaji majetku, zastaviť nie−
komu stavebné konanie, riešiť susedské spory atď. Každý z poslan−
cov si však musí uvedomiť, že keď išiel do obecných volieb, musí
počítať s tým najhorším. Nikoho z nás určite neteší chodiť po súdoch,
vydávať rozhodnutia, ukladať pokuty.

Taká je však i práca starostu. Jeden ho chváli, druhý haní. A
pritom iba rešpektuje zákon.

Preto si ani ja nerobím ilúzie o názore na moje pôsobenie v obci za
uplynulé štyri roky. Je vecou názoru každého z Vás, ako toto obdobie
posúdite, ako ho kronikár zaznamená. Všetkým, ktorí mi pomáhali,
ďakujem. Vo voľbách 2. decembra 2006 Vám želám, aby ste sa správ−
ne rozhodli pre najlepšieho starostu a poslancov, ktorí urobia „Všetko
pre blaho občana a rozvoj obce“.

Dovoľujem si Vás opätovne osloviť so svojim program Všetko pre
blaho občana a rozvoj obce, v ktorom Vám ponúkam:

Čo pre blaho občana
− poriadok a bezpečnosť v obci
− podpora všestranného rozvoja dieťaťa v predškolskom a škol−

skom veku
− vybudovanie jazykovej učebne v ZŠ a výučba jazykov v MŠ
− rozšírenie ponuky voľného času pre školskú mládež
− rozvoj sociálnych služieb pre starších a telesne postihnutých

občanov
− rozšírenie domova dôchodcov v spolupráci s VÚC
− výstavba penziónu
− podpora individuálnej bytovej výstavby
− pomoc občanom pri zriadení živností
− vytváranie pracovných príležitostí pre občanov v rámci aktivač−

ných prác

− vypracovanie plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce
− rozšíriť okruh poskytovanej zdravotnej starostlivosti
− zvýšiť dôraz na monitoring životného prostredia
− venovať trvalú pozornosť zabezpečovaniu vlakovej a autobuso−

vej dopravy
Čo pre rozvoj obce
− stabilizácia miestnych daní a poplatkov ako základný predpo−

klad dlhodobého plánovania rozvoja obce
− postupné systémové riešenie úpravy verejných komunikácií a

priestranstiev s využitím finančných prostriedkov z fondov EU,
− podpora zvýšenia úrovne kultúrneho života a tradícií v obci,
− podpora všestranného rozvoja telesnej kultúry a športu,
− podpora rozvoja drobného podnikania,
− rozšírenie obecných komunálnych služieb,
− dokončenie pozemkových úprav v obci a vypracovanie smerné−

ho územného plánu
− výstavba potrebného počtu sociálnych a nájomných bytov,
− budovanie inžinierskych sietí pre vytvorenie nového stavebného

obvodu,
− rekonštrukcia oplotenia cintorína,
− odkanalizovanie častí Čakanov, Zábava a Rajkovec,
− vybudovanie pevnej lávky cez Vláru z ulice Riečna – Kamenec−

ká,
− v lokalite Čakanov, pri lyžiarskom vleku, v rámci projektu „Čistá

Vlára“ vybudovať rekreačno – oddychové centrum
− zriadenie skládky komunálneho odpadu a zberného miesta pre

druhotné suroviny,
− podpora cezhraničnej spolupráce a jej využitie v rámci aktivít

spoločného významu,
− trvalá spolupráca s obcami v rámci regiónu.

Verím, že ma podporíte v mojej kandidatúre na starostu obce a
svoju dôveru mi prejavíte odovzdaním svojho hlasu vo voľbách.

                           Ing. Jozef Kristín

Milan VIDOMAN
Vážení spoluobčania, dovoľujem si priho−

voriť sa k Vám ako nezávislý kandidát na funk−

ciu starostu obce.

Komunálne voľby máme pred dverami, usku−

točnia sa 2. decembra 2006. Iste mi dáte za

pravdu, že sa jedná o dôležitý akt, veď treba

zvoliť na budúce štvorročné obdobie samospráv−

ne orgány obce − starostu a poslancov obecné−

ho zastupiteľstva, ľudí, ktorí budú rozhodovať o

zásadných otázkach života a bytia obce.

Je Vám známe, že pred štyrmi rokmi som starostoval a viedol

našu obec viac ako dvadsať rokov. Po štyroch rokoch odpočinku ma

oslovili mnohí z Vás, aby som išiel kandidovať na post starostu (verte

nebolo to jednoduché rozhodnutie, veď človek si ľahko zvykne na

režim, ktorý je pokojný a voľný). Tí, ktorí ma oslovili, zobrali do svojich

rúk i petičné hárky a zabezpečili podpisy občanov. Totiž nezávislý

kandidát potrebuje mať minimálne 200 podpisov od voličov, aby mohol

byť zaregistrovaný.

Chcem poďakovať občanom, ktorí petičnú akciu zorganizovali a

všetkým, ktorí petičné hárky podpísali a umožnili mi tak kandidovať.

Prečo opäť nezávislý?

Po rokoch praxe som presvedčený, že iba nezávislý starosta môže

z nadstraníckeho pohľadu plniť požiadavky a potreby obce i občanov

rovnakým prístupom a metrom ku všetkým obyvateľom obca. Staros−

ta nie je starostom jednotlivcov, či politických strán. Nesmie sa hne−

vať s nikým. Je starostom tých, čo ho zvolili, aj tých, ktorí mu hlas

nedali, alebo sa volieb vôbec nezúčastnili.

Zmeny, ktoré v našej spoločnosti prebiehajú šestnásty rok, sa

odrazili i v činnosti samospráv a v práci obecného úradu.
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V dôsledku prehlbujúcej sa ekonomickej a sociálnej neistoty, sa−

mospráva je len hromozvodom v nepopulárnych opatreniach vlády a

nevydarených zákonoch. Množstvo nových zákonných opatrení, ich

neustálych novelizácií a ich uvádzanie do života, prechody kompe−

tencií zo štátu na obce, vyžadujú od starostu vedomosti i zručnosti v

každej oblasti hospodárskeho aj spoločenského života riadenia obce.

Sústavný rozvoj osobnosti človeka považujem za samozrejmosť a

ako zakladajúci člen Rady regionálneho združenia miest a obcí stred−

ného Považia, ktorá má združených 152 obcí Trenčianskeho kraja,

mám široký rozhľad v oblasti riadenia samosprávy. Ako jeden z 10

starostov a primátorov Slovenskej republiky, dostal som možnosť zís−

kať certifikát zo štúdia organizovaného USAID pod patronátom zá−

stupcov programu PHARE, v oblasti riadenia samosprávy doma i v

zahraničí. Tiež som bol vybraný a získal som certifikát v Berne, v

štúdiu riadenia samospráv poriadaného švajčiarskou nadáciou vzde−

lávania MUNDI. Absolvovaním tohto štúdia som sa stal lektorom vzde−

lávania samospráv v SR. Všetky teoretické i praktické poznatky takto

získané a overené v zahraničí, považujem za veľmi cenné pri uplat−

ňovaní riadenia obce v súčasnosti i v budúcnosti.

Čo ponúkam občanom tejto obce na základe svojich skúseností?

Zaviesť do života obce základné normy ekonomického, spoločen−

ského, sociálneho i občianskeho spolunažívania. Pripraviť kandidáta

pre ďalšie volebné obdobie, človeka mladého, ktorý bude rozumieť

požiadavkám a nárokom mladej generácie, bude zrelý, v porozume−

ní všetkých vrstiev obyvateľov.

Chcem využiť štrukturálne fondy, fondy pre regionálny rozvoj,

programy PHARE a iné dostupné fondy v rámci cezhraničnej spolu−

práce s družobnou oblasťou v ČR.

V rámci rozvojového programu a zveľaďovania obce chcem za−

bezpečiť:

1. Upraviť cesty a chodníky v obci

2. dobudovať cestu v novovybudovanej lokalite Mostky

3. pripraviť ďalšie stavebné lokality pre mladé rodiny

4. pripraviť projekty na cesty a inžinierske siete do Potoka a zá−

hradkárskej osady

5. chcem sa zasadiť za uskutočnenie pozemkových úprav a ROEP

6. vybudovanie rekreačných zón v zmysle sídelného územného

plánu

7. zabezpečiť podľa možností pokračovanie v regulácii rieky Vlára

8. po prehodnotení s občanmi sa budem snažiť o vybudovanie

kúpaliska v Potoku

9. vybudovať lyžiarske stredisko s umelým zasnežovaním

10. vykonať generálnu opravu lávky na Čakanov

11. zasadiť sa o realizáciu spojovacieho cykloturistického chodní−

ka z Nemšovej do ČR v nadviazaní na vážsku cyklotrasu

12. pokračovať v environmentálnej politike obce v rámci riešenia

odpadového hospodárstva v nadviazaní na CEMMAC a.s. so zbe−

rom druhotných surovín

13. podporovať činnosť dobrovoľného požiarneho zboru, zabez−

pečiť doplnenie a modernizovanie jeho materiálno − technickej zá−

kladne a rozširovanie členskej základne o mladých požiarnikov z

radov žiakov ZŠ.

Mojou víziou pre nasledujúce volebné obdobie je venovanie po−

zornosti rozvoju osobnosti detí a mládeže, vytváraním podmienok

pre kvalitný výchovno − vzdelávací proces, hlavne jeho materiálno −

technické zabezpečenie.

V sociálnej oblasti vidím neodkladnú úlohu vytvárania pracov−

ných možností, nezamestnanosť riešiť rozšírením oblasti VPP a nový−

mi súkromno − podnikateľskými aktivitami.

Nezabúdať v živote obce na našich starších občanov, podľa po−

žiadaviek zabezpečiť oblasť pomoci a starostlivosti osamelým star−

ším občanom.

V kultúrnej oblasti vynaložím všetky dostupné prostriedky na po−

zitívne napredovanie folklórneho súboru, speváckeho súboru a podľa

záujmu ponúknuť našej mládeži vyučovanie hry na dychové hu−

dobné nástroje.

V športovej oblasti bude mojou snahou rozšíriť možnosti športova−

nia, sústrediť sa na mládež v ZŠ, rozšíriť ponuky športovej krúžkovej

činnosti, futbalu, tenisu, stolného tenisu, podporovať činnosť vodác−

keho klubu.

Starostlivosť o životné prostredie je potrebné brať s plnou váhou

nielen v teoretickej, ale i praktickej rovine. Chcem sa zamerať hlavne

na riešenie otázky domového a komunálneho odpadu (akceptovať

návrhy, pripomienky, postoje a postupy občanov), zamerať sa na

ochranu ovzdušia v našej obci. Ponúknuť a prijať dohody zabraňujú−

ce dennodennému páleniu a dymeniu v obci. Vidím rezervy v ochra−

ne lesných porastov a flóry v okolí našej obce.

V prípade, že ma poctite svojou dôverou a stanem sa čelným

predstaviteľom našej samosprávy, budem sa snažiť a pôsobiť na zlep−

šenie medziľudských vzťahov, pestovanie úcty, nachádzanie ľudskosti,

ľudského prístupu a pomoci.

Svoje schopnosti a možnosti chcem ponúknuť i pri ďalšom zveľa−

ďovaní nášho kostola, kde sa budú stretávať ľudia skutočne veriaci,

ktorí si budú priateľmi.

Vážení spoluobčania,

život a rozvoj obce je podmienený spoluúčasťou Vás všetkých,

nech už je na čele obce ktokoľvek. Bez spoluúčasti na spoločnej

realizácii vecí verejných, o ktorých sa bude vždy rozhodovať za po−

moci Vás všetkých a prostredníctvom poslancov, ktorých si zvolíte, sa

nebude dať realizovať žiaden program.

Prvoradou úlohou nás všetkých musí byť ochrana obecného ma−

jetku, jeho zveľaďovanie, šetrnejšie zaobchádzanie so zverenými

hodnotami.

Musíme si uvedomiť, že treba viesť našich potomkov k vzťahu k

rodnej obci.

Je toho veľa, s čím by som sa chcel s Vami podeliť. Dajte mi 2.

decembra svoj hlas a ja Vás nesklamem. Som zvyknutý tvrdo pracovať,

a nie lacno sľubovať.

Váš nezávislý kandidát Milan Vidoman

Začal sa nový školský rok 2006/2007 a už tradične na
prelome mesiaca september a október je čas prvých  rodi−
čovských združení a bilancie už uplynulého školského roka.
Na svojom prvom zasadnutí sa zišiel aj výbor ZRŠ, kde
bola prednesená správa o priebehu a financovaní uplynulé−
ho školského roka. V uplynulom školskom roku po prvýkrát
bolo ZRŠ zaregistrované ako prijímateľ 2 % podielu dane. Z
tohto podielu bola na účet ZRŠ pri ZŠ v Hornom Srní pou−
kázaná čiastka 96 tis. Sk. Táto finančná čiastka na zákla−
de návrhu riaditeľa školy a po odsúhlasení školským výbo−
rom ZRŠ bude použitá na nákup nových učebných pomô−
cok, ktoré pomôžu pozdvihnúť úroveň vyučovania rôznych
predmetov na našej škole. Chcem preto touto cestou poďa−
kovať všetkým prispievateľom − fyzickým osobám, ale i práv−
nickým osobám, najmä fy CEMMAC a. s. Horné Srnie, kto−
rí sa podieľali na tomto príspevku a zároveň všetkých uis−
tiť, že tieto peniaze pomôžu preklenúť neľahkú finančnú si−
tuáciu v našom školstve a budú veľkým prínosom pre vý−
učbu našich detí na základnej škole.

Jana Štefánková, predseda ZRŠ

Poďakovanie
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Z ROKOVANÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA
Obecné zastupiteľstvo v Hornom

Srní na svojich zasadnutiach kona−
ných dňa 28.6.2006 a 30.8.2006 pri−
jalo uznesenie č. 31 a 32.

Obecné zastupiteľstvo v nich:
A) zobralo na vedomie
1. Kontrolu uznesenia č. 30 z riad−

neho zasadnutia OZ konaného dňa
26.4.2006 a 31 z riadneho zasadnutia
OZ konaného dňa 28.6.2006.

2. Správy starostu obce o činnosti.
3. Plán kontrolnej činnosti hlavné−

ho kontrolóra obce na 2. polrok 2006.
4. Správu o činnosti hlavného kon−

trolóra za 1. polrok 2006.
B) súhlasilo
1. S výstavbou parkoviska pri cinto−

ríne a Klube Cementár.
2. S podnikateľskou činnosťou hlav−

ného kontrolóra obce − p. Márie Kus−
sovej − v oblasti poistenia a finančné−
ho poradenstva.

3. S návrhom na zmenu rozpočtu
obce na rok 2006.

4. S doplnením sociálnej komisie pri
OZ v Hornom Srní o p. Máriu Chovan−
číkovú.

C) schválilo
1. Návrh VZN č. 4/2006 − o pod−

mienkach poskytovania jednorazových
sociálnych dávok, návratných finanč−
ných príspevkov a pôžičiek z prostried−
kov sociálnej starostlivosti pre občanov
obce Horné Srnie s doplneným slovom
„bezúročné“ v článku 5, bod 1.

2. Návrh na zmenu č. 1 VZN č. 3/
2005 − Povodňový plán záchranných
prác obce.

3. Odpredaj NTL plynovodu PE D9
dĺžky 148,02 m (ulica Juraja Belku −
Mostíky II.) pre Slovenský plynárenský
priemysel a. s., Mlynské nivy 44/a, 825
11 Bratislava, IČO: 35815256, IČ DPH:
Sk 2020259802 za cenu 382 521 Sk.

4. Odpredaj bytu v bytovom dome
č. 762 p. A. G. za rovnakých podmie−

nok, ako boli pri odpredaji ostatných
bytov v tomto bytovom dome.

5. Návrh VZN č. 5/2006 − Prevádz−
kový poriadok pohrebísk obce Horné
Srnie.

6. Návrh na založenie obchodnej
spoločnosti Regionálna vodárenská
spoločnosť Vlára − Váh, s. r. o. so síd−
lom J. Palu 2/3, 914 41 Nemšová a
majetkovou účasťou obce Horné Srnie
peňažným vkladom vo výške 40 000,−
Sk a schválenie zástupcu obce Horné
Srnie do jej štatutárnych orgánov:

a) založenie obchodnej spoločnosti
Regionálna vodárenská spoločnosť
Vlára − Váh s. r. o. so sídlom J. Palu 2/
3, 914 41 Nemšová a vstup obce Hor−
né Srnie do tejto spoločnosti,

b) zástupcu obce Horné Srnie do
štatutárnych orgánov spoločnosti p. Ing.
Jozefa Kristína, starostu obce.

c) majetková účasť obce Horné Srnie
peňažným vkladom vo výške 40 000 Sk.

D) doporučilo
1. Prerokovať na budúcom zasad−

nutí OZ možnosti využitia pôdy k po−
zemkovým úpravám v obci.

E) určilo
1. Podľa § 9 zákona SNR č. 346/

1990 Zb. o voľbách do orgánov samo−
správy obcí v znení neskorších predpi−
sov, že Obecné zastupiteľstvo v Hor−
nom Srní bude mať vo volebnom ob−
dobí 2006 − 2010 celkom 9 poslancov,
ktorí budú zvolení v jednom volebnom
obvode utvorenom pre celú obec.

F) uložilo
1. Predsedom komisií pri OZ pred−

ložiť podklady k tvorbe rozpočtu na rok
2007 predsedovi finančnej komisie do
30.9.2006.

2. Finančnej komisii pri OZ vypraco−
vať návrh VZN o rozpočtových pra−
vidlách obce a o hospodárení s majet−
kom obce.

Silvia Kebísková, OcÚ

Do pozornosti občanov
V roku 2005 prešiel Kultúrny dom v Hornom Srní pod správu obce.

Obec vynaložila nemalé prostriedky na to, aby KD bol schopný pre−
vádzky. Po čiastočných vylepšeniach priestorov v súčasnosti ponúka
široké možnosti využitia miestností a priestorov na rodinné oslavy, spo−
ločenské udalosti a kultúrne podujatia.

Občania sa s cenníkom za prenájom priestorov môžu oboznámiť u
nájomcu alebo na obecnom úrade.

Nie je teda potrebné oslavovať svoje, či rodinné medzníky po širo−
kom okolí a zamýšľať sa nad dopravou.

Naviac − rozšírené parkovisko alebo nový trhový priestor umožnia
parkovanie áut mimo doteraz navyknutý systém státia pred kostolom.
Túto skutočnosť zdôrazňujeme ešte pred osadením príslušných príka−
zových tabúľ, ktoré nie sú zatiaľ dodané.                                                     OcÚ

ROZPRÁVKOVÝ DEŇ
“Deti, máte radi rozprávky?”, spýtala sa skautka

Máška v jedno dopoludnie práve desiatujúcich prváči−
kov, druhákov a tretiakov. Horlivo prikyvovali hlavami,
oči sa im doširoka roztvorili a od samého očakávania
zabudli prežúvať. Nuž, keď je tak, príďte v nedeľu 17.
septembra o 14. hodine na tenisové kurty. Čaká vás
ROZPRÁVKOVÝ DEŇ...

Miško je jedným z približne 220 detí, ktoré sa spolu
so svojimi rodičmi rozhodli vybrať do rozprávky. Je to
dieťa bystré a trochu netrpezlivé, preto nečudo, že na
kurtoch sa pohybuje už o trištvrte na dve. Čas vyplní
dôkladným preštudovaním nástenky plnej fotografií z
mnohých skautských akcií. Raz na týchto fotografiách
bude i jeho tvár, preblesne mu mysľou pri pohľade na
deti v tábore. To však už prichádzajú Miškovi rodičia a
volajú ho do radu, ktorý sa v posledných minútach
začal tvoriť pri infostolíku.

Miško dostáva modrý papierik so svojím menom,
starostlivo si ho uloží do vrecka a s hrdosťou vykročí
do prvej rozprávky.

Nastenke je vraj zima,
Miško teda berie kahanček
a opatrne jej ho podáva.
Odmenou je mu prvá pe−
čiatka na jeho rozprávko−
vý pas a dva body k tomu.
Ďalšia zastávka je u tuč−
niačika Pingue. Ten Miš−
kovi vysvetlí, že v iglu býva
hladný medveď a čaká na
rybu od šikovných detí. Nie
je to však také jednodu−
ché. Okolo iglu sa totiž roz−
prestiera hlboké jazero
plné studenej vody, cez

ktoré sa dá dostať iba po kryhách. Miško teda berie
rybu, rezko skáče z kryhy na kryhu, hodí rybu medveďo−
vi, za čo si vyslúži bodové ohodnotenie.

Márne Miško blúdi očami okolo vodníka, hrnčeky s
dušičkami, ako je to nakreslené v jeho knižke, sa mu
nájsť nedarí. A tento vodník vyzerá dokonca celkom
milo. Možno aj preto sa mu s ľahkosťou darí plniť úlo−
hu, za ktorú opäť dostáva body.

Takto postupne prechádza Miško rozprávkovým sve−
tom. Podobne ako ostatné deti musí v sebe pozbierať
odvahu, aby prekonal kúsok strachu, ktorý v ňom vy−
voláva pohľad na čerta, s otázkou, čo ho asi vnútri
čaká, vstupuje do tajomného domčeka ešte tajomnej−
šej ježibaby. Tá spolu so svojim podivným pomocní−
kom preverí jeho detské vedomosti. A keďže rozmýš−
ľanie je niekedy namáhavé, na doplnenie energie do−
stáva sladký medovník.

Dvom udatným rytierom Miško predvedie, že hoci
je ešte malý, dokáže so zatvorenými očami kopijou (aj
keď nie celkom presne, ale predsa) trafiť cieľ.

Popoluška bola naňho veľmi milá, no i tak sa mu
viac páčilo u Pinocchia. Sám tatko Gepetto mu podal
kruhy, aby ich skúsil zavesiť na Pinocchiov dlhý nos. A
on zavesil všetky tri! Lepšie ukončenie si ani nemohol
priať. Spokojný so svojim výkonom vstupuje do trinás−
tej komnaty plnej všelijakých sladkostí, pasteliek, fixiek
a iných detských nevyhnutností. Získal 18 bodov. Pááá−
ni, môže ich vraj vymeniť za to, čo si sám vyberie...

Bol to krásny deň. Večer si Miško ešte raz premiet−
ne všetky situácie, ktoré ho dnes potešili, v duchu po−
ďakuje skautom za to, že majú radi všetky deti a zor−
ganizovali pre ne takú akciu. Potom spokojne zatvorí
oči a nechá sa unášať (kam inam ako) do rozprávky...

Kura zo 117. skautského zboru
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Základná organizácia Slovenského
zväzu telesne postihnutých Horné Srnie
zasa dokázala, že patrí k aktívnym or−
ganizáciám v obci. Dňa 8. júla 2006
uskutočnila naplánovaný zájazd autobu−
som do Rožňova pod Radhoštěm. Cie−
ľom cesty účastníkov bola návšteva
mesta, najviac však Valašské muzeum
v prírode a to konkrétne areál Drevené
mestečko a areál Mlýnska dolina. Starší
členovia si zaspomínali, ako sa žilo v
minulosti, mladší mali možnosť navštíviť
rôzne historické drevené budovy ako po−
štu, pohostinstvo, rôzne typy chalúp,
kostol, cintorín, hospodárske usadlosti,
zvonicu, studňu. Na cintoríne sa zasta−
vili pri hrobe olympijského víťaza Emila
Zátopka i športovca Ludvíka Daneka.
Prehliadka sa uskutočnila so sprievod−
kyňou, ktorá ochotne odpovedala na
naše otázky. Najviac zaujali objekty píly,
mlyna, lisovne oleja, valchy, nakoľko nám
boli predvedené ukážky mechanizmov

poháňané vodnou silou.
Krásne počasie, ktoré sme využili na

prehliadku objektov a obdiv výstavy „He−
juv nožík“, kde v tomto prekrásnom prí−
rodnom prostredí vystavovali a vyrábali
svoje diela rezbári nielen z Čiech, Slo−
venska, Poľska, ale i mnohí ďalší. Kto
chcel, mohol si ich diela zakúpiť. Očari−
li najmä postavy ľudí a prekrásne veľké
dielo „Posledná večera“. Bolo skutočne
čo obdivovať. Pred búrkou sme sa scho−
vali do Jeníkovej stodoly − kultúrneho
stánku a nadšene tlieskali vystupujúcim
súborom, najviac členom súboru Drevák
z Krásna nad Kysucou.

Po skončení nás autobus priviezol do
miesta bydliska, avšak ešte dlho v nás
zostanú pekné spomienky na túto vy−
darenú akciu, začo patrí poďakovanie
nášmu predsedovi p. Štefanovi Blaho−
vi, výboru organizácie a taktiež obci.
Odmenou im bola spokojnosť všetkých
účastníkov zájazdu.                       E.N.

Návšteva Rožnova pod Radhoštěm

Leto je za nami a mnohí z nás si v mysli
premietajú rôzne spomienky na miesta, kto−
ré v čase letnej pohody a oddychu navštívi−
li. Deti Horného Srnia medzi svoje spomienky
iste zaradia výlet, ktorý zorganizovala soci−
álna komisia pri OcÚ v Hornom Srní − výlet
do bratislavskej zoologickej záhrady. Tohto

výletu sa každoročne zúčastňujú deti z viac−
početných a sociálne odkázaných rodín. Pre
tieto deti iste bolo ojedinelým zážitkom už
to, že sa dostali do hlavného mesta SR −
Bratislavy. Bratislavská ZOO im pripravila
skvelý celodenný zážitok, či už pohľadom
na rôzne druhy domácich a exotických zvie−
rat, vtákov, rýb a plazov. Pútavá bola i jazda
na safari−vozidle, z ktorého mali možnosť
vidieť a obísť celý rozsiahly areál zoologic−

Spomienky na prázdniny

Kultúrne dianie v obci

Vystúpenie folklórneho súboru SR−
ŇAN − návšteva predstaviteľov Blanicko
− Otavského regiónu

V sobotu 30. septembra 2006 sa v kino−
sále kultúrneho domu konal folklórny ve−
čer. Prečo práve folklórny? Pretože celý ve−
čer znela ľudová hudba, ľudové tance a ľu−
dové piesne. Uskutočnilo sa vystúpenie
folklórneho súboru SRŇAN a v pestrom
programe okrem neho vystúpil aj detský
folklórny súbor Kamenček pod vedením
PaedDr. Martiny Hanusovej a ženský spe−
vácky súbor − v tento večer pod vedením
Ivety Pružincovej. V programe sa v taneč−
nom pásme z Dožiniek predstavila i stred−
ná generácia, teda i tí, ktorí boli vlastne pri
zrode súboru, boli jeho prvými členmi a tan−
covali pod vedením Mgr. Floriána Jantolá−
ka − zakladateľa folklórneho súboru. Mladí
folklórnici opäť dokázali, že majú záujem o
to, aby nezanikli tradičné hodnoty, zveľa−
ďujú a zachovávajú dedičstvo našich pred−
kov. Nezabúdajme na svoje korene, na svo−
ju rodnú zem, na svoju kultúru. V závere
programu odznela báseň nášho rodáka p.
Antona Beňu − Pieseň rodnej zemi. Hoci
táto báseň bola súčasťou už mnohých kul−
túrnych podujatí a vystúpení, je stále aktu−
álnou, má svoju výpovednú hodnotu pre
mnohých a pocity vyjadrené v tejto básni
sú i pocitmi nejedného z nás.

Medzi divákmi sme v tento večer privítali
i predstaviteľov Blatnicko − Otavského regi−
ónu z Českej republiky s predsedníčkou Dr.
Alenou Cepákovou, ktorého členmi je 22
miest a obcí z okolia Vodňan a Protivína.
Tento región v r. 2005 nadviazal družbu s
naším regionálnym združením Vlára − Váh,
ktorého predsedom je primátor mesta Ne−
mšová p. Ján Mindár. Cieľom týchto družob−
ných vzťahov je okrem výmeny kultúrnych
a spoločenských aktivít aj snaha zamerať
činnosť na výmenu skúseností v oblasti ces−
tovného ruchu a životného prostredia, budo−
vania vodovodnej a kanalizačnej siete. Ve−
ríme, že družba bude úspešne napredovať a
že v rámci nového plánovacieho cyklu pre
čerpanie prostriedkov z eurofondov sa po−
darí podať spoločné projekty, ktoré podporia
rozvoj spomínaných aktivít. Predstavitelia
Blanicko − Otavského regiónu navštívili v
rámci nášho regiónu Trenčianske Teplice,
Kláštor na Skalke, Trenčiansky hrad. V
našej obci sa okrem vystúpenia folklórne−
ho súboru zúčastnili i prehliadky areálu zá−
vodu CEMMAC, a. s. a navštívili stálu ex−
pozíciu ľudovej a úžitkovej tvorby v Základ−
nej škole, ktorá v nich zanechala hlboký
dojem a bola pre nich inšpiráciou uskutoč−
nenia podobnej aktivity v ich regióne.

M. Papierniková

kej záhrady. Nesporne najväčším lákadlom
bol „Dinopark“, kde sú vystavené obrovské
makety pravekých zvierat a jašterov, ktoré
žili na našej planéte pred mnohými státisíc
rokmi. V náučnom 3−D kine mali možnosť
vidieť ako vznikala naša zem a život na nej
− vývoj jednotlivých druhov zvierat a cicav−

cov. I keď boli prázdniny, tento náučný výlet
im pomohol prehĺbiť školské vedomosti o
vývoji života na zemi.

Na záver chcem poďakovať všetkým čle−
nom sociálnej komisie za dobrú myšlienku
a za ochotu, s ktorou organizovali všetky
výlety počas uplynulého štvorročného vo−
lebného obdobia. Verím, že táto tradícia sa
zachová aj v budúcom volebnom období.

Jana Štefánková
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Vlastne až teraz si človek uve−

domuje, ako rýchlo ten čas letí.

Teraz, keď sa začínajú pripravo−

vať komunálne voľby, v ktorých sa

rozhodne, kto bude viesť a rozho−

dovať o problémoch obce nasle−

dujúce štyri roky. Noví, či starono−

ví poslanci, nový, či staronový sta−

rosta. O tom všetkom sa rozhod−

ne 2. decembra, keď naši obča−

nia pristúpia k volebným urnám,

aby si splnili svoju občiansku po−

vinnosť a využili svoje volebné

právo.

A tak je čas na hodnotenie a

zamýšľanie sa nad tým, čo sme

urobili, čo sme mohli urobiť a čo

sa posunie do budúceho voleb−

ného obdobia.

Nad všetkým však chtiac,

nechtiac visí rozpočet obce. Ná−

stroj, ktorý umožňuje popustiť uzdu

fantázii, ale na opačnej strane

pôsobí ako brzda pri pomyselnej

aktivite starostu, poslancov, ale aj

občanov, pretože časy, keď sa

vlastná aktivita v rámci tzv. akcií

„Z“ využívala pri mnohých pro−

spešných akciách v obci, sú už

dávno v nenávratne.

Vládne neúprosný trhový me−

chanizmus, v ktorom platí, že mô−

žeš − ak máš alebo opačne.

Objavil sa nový fenomén − do−

tácia z rôznych Európskych fon−

dov. Tu sú však možnosti príliš

ohraničené a ovplyvnené obrov−

ským počtom faktorov ako aj sys−

témom výberu a prideľovania. Veď

len v období 2003−2006 bolo na−

šou obcou podaných na prísluš−

né miesta 25 žiadostí vo forme

projektov na rôzne akcie počnúc

rekonštrukciou miestnych komuni−

kácií a chodníkov cez obnovu

územného plánu obce až po re−

konštrukciu verejného osvetlenia.

Vyhovené bolo len v siedmych

prípadoch. Aspoň niečo, hovorí−

me pri skromnosti. A dosiahnutej

dotácií 26% z celkovej požiadav−

ky.

Aj napriek tejto skutočnosti bol

však každoročne obecný rozpo−

čet vyrovnaný a obec okrem dl−

hodobého splácania úveru na

kanalizáciu nemá ďalšiu záťaž.

Finančne najnáročnejšou ak−

ciou bolo kompletné dobudovanie

Mostíkovej ulice vrátane chodní−

kov vodovodnej siete a kanalizá−

cie, čím sa umožnilo rozšíriť intra−

vilán obce o zástavbu novovznik−

nutej ulice či malého sídliska s 11

rodinnými domami, ktoré po ve−

rejnom výbere dostalo meno po

prvom známom richtárovi Horné−

ho Srnia Jurajovi Belkovi.

Vykonala sa úprava mnohých

chodníkov a úprava asfaltového

povrchu (Cemtárska, Železničná

ul.). Využívanie možnosti verejno−

prospešných prác sa stalo trva−

lým javom a rozhodne prispelo ku

skutočnosti, že otec je udržiava−

ná, čistá aj bez používania dra−

hých mechanizmov. Dosiahla sa

vysoká úroveň odpadového hos−

podárenia a obyvatelia si postup−

ne zvykajú na množstvo a mož−

nosti separácie.

Ešte tak viac kultúry a disciplí−

ny v okrajových častiach pri vyu−

žívaní veľkorozmerných kontajne−

rov. Zakúpili sme drvič na likvidá−

ciu odpadu rastlinného pôvodu. V

krátkom čase sa rozhodne o spô−

sobe jeho inštalácie. Čaká nás

veľa spoločnej práce s riešením

bioodpadu, lebo tu zákonné opat−

renia asi predbehli možnosti obcí

v realizácii.

Obec prevzala do správy Zá−

vodný klub, ktorý by bol pravde−

podobne postupne celkom schát−

ral. Je to finančne náročná per−

spektíva, ale predpokladáme v

spolupráci s odborármi a vedením

CEMMAC a. s. veci spoločne rie−

šiť k spokojnosti občanov. Prvé

úpravy naznačujú obrat k lepšie−

mu. Veď prečo by mali naši obča−

nia hľadať kultúru a priestory pre

vlastné akcie mimo, keď tie naše

nám mnohí závidia?

Rekonštruované osvetlenie

obce prináša viac svetla a menej

spotreby a investícia do vysokoú−

činných svietidiel sa rýchlo vráti.

V obchodnej sieti nám už veľa

toho nechýba, pribudli lekáreň,

nová predajňa mäsových výrob−

kov, ale aj inštalácia nového ban−

komatu prispeli k spokojnosti.

Nové trhové miesto a rozšíre−

ná možnosť parkovania vedľa far−

ského múru určite vylepší doterajší

spôsob predaja priamo pri hlav−

nej komunikácii a parkovanie pred

cintorínom hlavne počas sviatoč−

ných, či pohrebných obradov.

Nevyužitý priestor ZK bol pre−

budovaný na byty, priestory pre

aktívnu skautskú organizáciu a

možnosti podnikateľského charak−

teru.

Obecná knižnica bola presunu−

tá do časti bývalej nadmernej

materskej škôlky.

V športovej hale okrem využi−

tia pre svoju základnú činnosť sluš−

ne funguje fitnescentrum s postup−

ne rozličnou výbavou, ale aj záuj−

mom mladých. Obec prispieva nie−

len na samotnú športovú činnosť

aktívnych kolektívov, ale veľa uro−

bila aj v údržbe samotných špor−

tových zariadení.

Obec sa stala zo zákona zria−

ďovateľom Základnej školy s ma−

terskou školou Václava Mitucha

v Hornom Srní. K tomu samozrej−

me patria príslušné kompetencie,

starostlivosť o naplnenie rozpočtu

a spoluúčasť pri činnosti školskej

rady. Nielen svetské ale i nábo−

ženské cítenie je nutnosťou v čin−

nosti volených zástupcov v prie−

behu volebného obdobia.

Našu obec navštívili cirkevní

hodnostári, pričom ich uvítanie na

obecnom úrade, pobyt v obci a

stretnutia s našimi občanmi i funk−

cionármi zanechávali dobrý dojem

kultúrneho i spoločenského živo−

ta našich obyvateľov.

Určite priaznivo pôsobila aj

aktivita obce pri zabezpečovaní

úpravy ohrady cintorína a vstup−

ných brán na oboch cintorínoch,

pričom sa riešil aktívne aj prob−

lém zásobníka vody na novom

cintoríne.

Jednoducho povedané v kaž−

dej oblasti sa nájde spojovací pr−

vok, ktorý udržiava vzťah občanov

a ich zástupcov vždy v nejakej

forme. Nemusí byť vždy len pozi−

tívny. Niekedy totiž želanie obča−

na takým ostáva aj naďalej, lebo

sa nedá splniť.

Dalo by sa ešte veľa popísať.

Vstúpili sme do Európskej únie.

Riešenie vzťahov na medzinárod−

nej úrovni sa prenáša aj do mik−

roregiónov. Partnerské vzťahy sú

postavené na zmluvnej báze, vý−

sledky kooperácie treba ešte len

čakať. Majú a budú mať dlhodo−

bejší charakter a vplyv presahu−

júci jedno volebné obdobie. Rov−

nako, ako práce na obnovenej

evidencii pozemkov, ktoré v mno−

hých prípadoch prebudili záujem

o doriešenie vlastníckych vzťahov

siahajúcich hlboko do minulosti,

ale budú využité možno v ďalekej

budúcnosti.

Dôležité bude vybrať správnu

stratégiu. Nielen stratégiu materi−

álneho zabezpečenia, ale aj vzťa−

hov. Žijeme v komunite na ma−

lom priestore. Chceme byť dlho

zdraví, mali by sme chápať jeden

druhého, rešpektovať aj záujmy

suseda. Vytvárať životný priestor,

nie ho ničiť. Takú činnosť musí

niekto usmerňovať, riadiť, kontro−

lovať. V našich podmienkach sú

to predstavitelia občanov, poslan−

ci, starosta obce v prvom rade.

Ak si teda vyberieme, tak ich

potom aj na neľahkej ceste pod−

porujme a rešpektujme.

V tomto končiacom volebnom

období som bol najstarším poslan−

com, nech mi nie je teda zazlie−

vané, keď si na jeho záver dovo−

lím povedať, že vždy sa môže vy−

konať viac, vždy môžu byť aj lepší

poslanci a každý z nás je nahra−

diteľný. Vďačnosť však vždy pote−

ší. Chcem ju prejaviť kolektívu s

ktorým som bol do vecí verejných

zapriahnutý i jeho starostovi, kto−

rý má dostatok síl a vedomostí, aby

ho potiahol aj v ďalšej etape.

Ing. Ivan Horný, zast. starostu

A voľby idú...

Na dvore minulosti
Už po tretíkrát sa svojim spo−

lurodákom a priateľom prihovo−
ril Karol Bartek v publikácii „Na
dvore minulosti“. V ďalšej zo
svojich kníh sa venuje životu
obyvateľov našej a okolitých obcí
a opisu nefalšovaných zážitkov
a udalostí.

Pre tých, ktorí si chcú ucho−
vať spomienky na rodný kraj, je
limitovaný počet výtlačkov k za−
kúpeniu na obecnom úrade.

Redakcia
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Pamätníci si iste spomína−
jú na čaje, ktoré bývali na Vlá−
ri v pohostinstve u Fojtíka pra−
videlne každú nedeľu od pol
tretej popoludní do pol ôsmej
večer. Mladí ľudia zo Sloven−
ska aj Moravy sa bavili, tan−
čili, spievali, nezažil som tam
žiadnu bitku, ani žiadne neprí−
jemné udalosti. Večer o pol
ôsmej sa na stanici stretávali
vlaky smerujúce na Sloven−
sko a Moravu, do ich prícho−
du sa spievalo, vyhrávalo, zá−
bava sa preniesla z pohostin−
stva na stanicu. Nasadli sme
do vlakov a s dobrou náladou
sa vrátili domov.

Neskôr bývali Za plesom na
Vlári zbratania Čechov a Slo−
vákov s kultúrnym progra−
mom, bývali tam konské do−
stihy, preteky terénnych mo−
tocyklov, športové podujatia,
ale skončili sa pravdepodobne
pre veľké bitky, pri ktorých
musela asistovať aj Verejná
bezpečnosť.

Najprv som si myslel, že tie
bitky bývali preto, že sa tam
stretávali ľudia českej a slo−
venskej národnosti, ale neskôr
z muzikantskej praxe som už
vedel, že národnosť nebola prí−
činou bitiek. Hlavne regrúti po−
trebovali ukázať, že sú už chla−
pi, boli takí, že na zábavu išli
len preto, aby si uderili, nepa−
mätali si, či hrala „dechovka
alebo džes“, hlavne, že si
mohli uderiť. Keď sa im zuno−
valo biť sa doma, chodili na
zábavy na Moravu. Kamaráti
ich prosili, aby zbytočne nerý−
pali, že pritom dostanú aj oni,
nevinní. Bitkári vždy sľubova−
li, že sa budú slušne baviť, ale
keď si vypili, obyčajne po pol−
noci nevydržali a ako hovorí
slovenské porekadlo „Čo triez−
vy na srdci má, to opitému na
jazyku vypukne“, spojili vulga−
rizmus s národnosťou „a už
bylo télo na télo“. Doma  po−
tom mali vyhodnotenie akcie,

dokazovali si, kto koho ako zbil
a ukazovali si natrhnuté uši,
saká, nohavice. Nebavilo ich
spievať, ani tančiť a keďže po−
trebovali zo seba dostať pnu−
tie, tak sa bili. Veď aj teraz si
dohadzujú futbaloví fanúšiko−
via miesta, za akých podmie−
nok, s kým a kde sa môžu
pobiť.

Udrieť si chceli aj dvaja su−
sedia z Nemšovej, preto šli na
zábavu do Bylnice. Mohli sa
aj doma pobiť v rodnej obci, ale
vybrali si radšej sálu v Bylni−
ci, asi aby to vypadalo ako Me−
dzinárodné majstrovstvá Mo−
ravy v bitke bez rozdielu váh
voľným spôsobom. Len čo sa
usadili, začali spievať: „Sloven−
ské mamičky pekných synov
máte“. Staršia pani usporiada−
teľka, keď ich počula, len tak
sama pre seba si po tichu ho−
vorila: „no jó, hezkých, hez−
kých“. Po polnoci vyskočil
menší sused, udrel väčšieho
hranou stoličky do zátylku tak,
že ten úder bolo počuť až na
javisko. Väčší sused sa zvalil
na zem, krv zaliala tanečný
parket a sanitka ho odviezla do
nemocnice do Gottwaldova.
Staršia pani usporiadateľka
potom tú krv utierala z parke−
tu, ale čo si pritom potichu pre
seba hovorila, som už nepo−
čul.

Podobne to bolo v Hornej
Súči − Dúbrave na zábave, kde
nehrozil žiadny národnostný
konflikt. Usporiadatelia nás do−
predu upozorňovali, že tam sa
pravidelne bijú za to, že jeden
dedo odoral druhému brázdu a
ten mu za to zarazil do zeme
štangľu, na ktorej si ohol pluh.
Na tejto zábave boli dvaja prí−
slušníci Verejnej bezpečnosti a
dvaja pomocníci VB. Keď našli
ohnisko nepokojov, strekli slzo−
tvorný plyn do očí, alebo pou−
žili pelendrek. Zábava sa do−
končila v plánovanom čase, ale
iné kapely skončili horšie, keď

Stretnutie na Peňažnej
im zobrali spod kolesa auta po−
leno, ktorým ho mali zabezpe−
čené pred náhodným pohybom,
auto potom skončilo v potoku.
Iná kapela, aby nemala škodu,
musela rýchlo pobaliť mikrofó−
ny a ostatnú drahú aparatúru a
ujsť rýchlo preč.

Keď som sa dopočul, že na
Peňažnej bývajú stretnutia Če−
chov a Slovákov, chcel som
si zaspomínať na atmosféru,
ktorá panovala na stretnutiach
Za Plesom. Peňažná je pekná
horská lúka, tak ako Grófová,
ale asi dva razy dlhšia, z mo−
ravskej strany štátnej hranice
na hrebeni Bielych Karpát me−
dzi obcami Rokytnice, Jestřa−
bí a Štítná nad Vláří na morav−
skej strane a osadou Trnávka
v Hornej Súči na slovenskej
strane. Asi do roku 1980 vie−
dla červená turistická značka
nad lúkou v ihličnatom lesíku
dlhom asi 1 km, na lúke bola
studnička a poľovnícky posed.
Medzi Horným Srním a Bojko−
vicami to bol najpríjemnejší
úsek cesty. Potom preznačili
trasu možno kvôli zveri cez
štátnu hranicu tak, ako je to
podnes.

Miesto, kde sa teraz uspo−
riadavajú stretnutia je priamo
na štátnej hranici pred stúpa−
ním na Čerešienky. Zo začiat−
ku boli na tomto mieste, iba
dve lavice a stôl, na strome
schránka pre knihu návštev a
teplomer, ktorý neskôr niekto
ukradol. Postupne pribúdali
veľké cievky z káblov, alebo
oceľových lán ako kruhové sto−
ly a iný „nábytok“ na sedenie.
Raz som tam stretol turistov z
Rokytnice, ktorí hovorili, že v
Súči majú viacej švagrov, pre−
tože keď išli do Súče na zába−
vu, ostali u dievčaťa, už sa im
nechcelo vracať domov cez
kopce. Podobne to bolo aj z
opačnej strany, takže z oboch
strán sa utvorilo viacej zmie−
šaných manželstiev, založili

nové rodiny, ktoré potrebovali
častejšie sa stretávať, preto
začali organizovať každý rok
v auguste stretnutia ľudí žijú−
cich v okolitých obciach a osa−
dách.

Ráno 19.8.2006, kedy sa
stretnutie konalo, bola dobrá
viditeľnosť, bolo vidieť z Liníšť
vrchy Lúčanskej a Krivánskej
Malej Fatry. Niektorí sme išli
na bicykloch cez Antolstálsku
dolinu, iní pešo z Horného Sr−
nia po značkovaných trasách
cez Grófovú. Oficiálny začia−
tok bol o 13. hodine, prišli sme
presne na začiatok. Z morav−
skej aj slovenskej strany boli
stánky s občerstvením, plati−
lo sa oboma menami. V chlád−
ku medzi vysokými stromami
sa dobre sedelo, ľudia prichá−
dzali z oboch strán hranice a
sadali si na voľné miesta. Ne−
bol žiadny oficiálny začiatok
s prejavom, ľudia si spontán−
ne sadali na lavice a bavili sa.
Prišla Česká televízia z
Ostravy, robila zábery, do tan−
ca hrala dychová hudba Cha−
bovienka zo Súče, elektrický
prúd vyrábali agregáty na vo−
jenských vozidlách. Dospelí aj
deti si opekali na ohniskách
klobásy, bol to taký príjemný
rodinný výlet.

Neskôr prišli na lúku histo−
rické vojenské vozidlá. Pred
zotmením sme šli domov na
bicykloch po asfaltovej ceste
cez Štítnu. Počas celého po−
bytu som nevidel žiadne ruši−
vé momenty, žiadne hádky,
bitky, iba príjemnú zábavu a
odpočinok v prírode.

Toto stretnutie mi pripome−
nulo nezabudnuteľné časy zo
zábav, ktoré sa konali v príro−
de, v agátovom lesíku Pod Zá−
brehom, v ihličnatom Pod Ska−
licami, na Letnej a Za Plesom
a je to tip na budúci rok pre
tých, ktorí majú radi pohyb a
pobyt v prírode.

J. Marton
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Posledné augustové dni sa v našom zariadení už tradične nesú v
tanečnom duchu. Naši klienti mastia nohy, starejší vyberá vstupné,
prípravy na tanečný bál prebudia všetkých našich obyvateľov k životu.

Najdôležitejší akt je vybrať peniaze. Ale na podiv a po skúsenos−
tiach z predchádzajúcich rokov, dá každý.

Potom nasleduje príprava menu. Po slovensky povedané, treba sa
dohodnúť, čo budeme jesť a piť. Opekané špekačky po posledné roky
nechutili a keďže máme šikovné kuchárky a dobrých sponzorov, nebol
problém zohnať také akurátne prasiatko na opekanie, pripraviť k nemu
niekoľko druhov šalátov a ostatných dobrôt a hostina bola hotová.

Tento rok nám počasie neprialo, tak sa bál musel konať v spolo−
čenskej miestnosti. Keďže sa po minulé roky tancovalo na nádvorí a

pri veľkej vatre, obávali sme sa, či pre nich teraz nebude tak trochu
„nudný“. Našťastie, opak bol pravdou. Našim babičkám nebola zima,
takže aj o jednej po polnoci v kľude rozoberali, ktorá z nás lepšie
tancuje. Muži kontrolovali zostatok prideleného vína a pokukávali
ešte, či sa im neujde niečo aj z nášho.

Ale najdôležitejšie bolo, že sme sa opäť všetci spolu dobre zaba−
vili, my sme pri tom zabudli na naše problémy s prevádzkou a naši
obyvatelia na svoje problémy a bolesti, ktoré im život priniesol.

A čo ďalej máme u nás nové?
Okrem hĺbkovej kontroly, verejné obstarávania na projektovú do−

kumentáciu a dodávku stavebno−inštalačných prác „Rekonštrukcie a
modernizácie plynovej kotolne“, ktorá je v súčasnosti už nainštalova−
ná a prebieha preberacie konanie. Celá táto akcia vrátane projekto−
vej dokumentácie stála 904 tis. Sk, bola financovaná z troch zdrojov.
Z lotérií sme dostali príspevok 500 tis. Sk, 400 tis. Sk bola dotácia

VÚC Trenčín a 4. tis. Sk sme použili zo sponzorských darov. Do
konca roka musíme ešte opraviť strechu na tzv. spoločenskom pavi−
lóne a v súčasnosti máme už na túto akciu podpísanú „Zmluvu o
dielo“, ďalej vymeniť podlahovú krytinu v spoločenskej miestnosti, v

jedálni a v ambulancii a zabezpečiť inštaláciu nového veľkokapacit−
ného sporáka plyn−elektro. V súčasnosti je už aj na túto akciu ukon−
čené verejné obstarávanie a podpísaná zmluva na jeho dodávku.

Ak sa nám toto všetko podarí, bude začiatok decembra a to je čas,
keď poviem svojim najbližším zamestnancom (a oni to už dobre po−
znajú), že na budúci rok nebudem určite nič robiť, ale na druhý deň
začnem potichu plánovať rok nasledujúci.

A čo dodať na záver: veľa lásky, zdravia a vzájomného porozume−
nia želám nie len našim klientom ale predovšetkým našim zamest−
nancom, lebo od nich záleží akú atmosféru budú okolo seba širiť a
tak formovať tvár a meno nášho zariadenia na širokom okolí. Pomá−

hať chorým a bezmocným sa nedá zapracovať do pracovnej náplne
a v plnej výške zaplatiť, ale Boh ju človeku preplatí stonásobne.

Ing. Jolana Hiklová

Roztancovaný domov a ďalšie novoty

Naše kuchárky v plnom nasadení

Černičkovci v novej zostave na nás nezabudli ani tento rok

Naše ženy − obyvateľky DD−DSS

Naši muži − obyvatelia DD−DSS

Pán Marienka ako starejší − vyberal, pomáhal a kontroloval
zásoby vínneho moku
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Spoločenská rubrika

NAŠI NOVÍ OBČANIA
18.6.2006 Samuel Tvrdoň
23.7.2006 Anna Škrátková
23.7.2006 Eva Škrátková
27.7.2006 Tomáš Jančovič
22.8.2006 Dávid Fellner
27.8.2006 Nina Kebísková
26.9.2006 Matej Kebísek

MANŽELSTVO UZATVORILI
3.6.2006 Gerry Zajons zo SRN

a Helena Húdeková z Horného Srnia
24.6.2006 Josef Šánek zo Sidonie

a Gabriela Janštová z Horného Srnia
8.7.2006 Ing. Milan Vakrčka z Horného Srnia

a Mariana Matlovičová z Horného Srnia
29.7.2006 Miroslav Galko z Horného Srnia

a Daniela Hálová z Horného Srnia
5.8.2006 Peter Matějka z Horného Srnia

a Zuzana Galková z Horného Srnia
12.8.2006 Ing. Peter Sádovský z Kmeťova

a Ing. Daniela Špirková z Horného Srnia
26.8.2006 Marek Horný z Horného Srnia

a Ing. Gabriela Kobzová z Horného Srnia
30.9.2006 Rastislav Kubaloš z Veľkých Bieroviec

a Ivana Kebísková z Horného Srnia

NAVŽDY SME SA ROZLÚČILI
14.6.2006 Jozef Balaj
1.7.2006 Otília Matúšková
7.8.2006 Jozef Húdek

ODPADY

Obecný úrad upozorňuje občanov, že od
novembra t. r. sa bude odpad z obce vyvá−
žať každé dva týždne.

Plasty zo žltých kontajnerov na stanoviš−
tiach v obci sa vyvážajú naďalej každý pár−
ny štvrtok a odvoz PET fliaš a čírej fólie, kto−
ré zabezpečujú VPS Nemšová, sa uskutoč−
ňuje podľa potreby a možností odberateľa.

Sklo zo zelených kontajnerov na stanoviš−
tiach v obci sa vyváža minimálne raz štvrť−
ročne, resp. podľa potreby po telefonickej ob−
jednávke.

Biologický odpad zo záhrad a parkov mož−
no dočasne uložiť na konci ulice Pod Zábre−
hom v blízkosti stanovišťa veľkoobjemových
kontajnerov − nie do kontajnerov, a za teniso−
vé kurty, odkiaľ bude podľa potreby tento od−
pad odvážaný zmluvným vývozcom − POS
a. s. Trenčín.

Tri medaily
z majstrovstiev Európy

Vážení športoví priaznivci, v tomto
článku vás chcem v stručnosti oboz−
námiť s činnosťou vodáckeho klubu
Delfín a s výsledkami jeho odchovan−
cov. Členovia vodáckeho klubu sa v
tomto roku zúčastnili dvoch vodáckych
zrazov. Prvý sa konal v Nemeckej 10.
− 11.6. na rieke Hron za krásneho let−
ného počasia a v preteku turistických
kánoí získali 1. miesto v kategórii do−

rasteniek Šimková Marcela a Húser−
ková Naďa. Druhý zraz sa konal v Kál−
nej nad Hronom 9. − 10.9. a i tu si
úspešne počínali naši pretekári, keď v
kategórii dorastu vyhrali Šimková s
Trškom a v kategórii mužov skončili
Lipták Zdenko a Galko Pavol na 3.
mieste.

Teraz prejdem na zhodnotenie vý−
sledkov svojich detí v rýchlostnej ka−
noistike. Jakub − v tomto roku nemal
vydarenú sezónu, lebo od jari ho pre−
nasledovali zdravotné problémy. Na
majstrovstvách Slovenska sa umiest−
nil v kategórii dorastu na K2 − 500 m a
K2 − 1000 m na 5. mieste.

Zdenka − v tomto roku ukončila štú−
dium na športovom gymnáziu v Tren−
číne a začala študovať na Vysokej
škole FTVŠ v Bratislave. Na majstrov−
stvách Slovenska sa umiestnila v ka−
tegórii žien v K1 − 500 m 4. miesto, K2
− 200 m 3. miesto a K2 − 500 m − 4.
miesto.

Juraj − je členom Kanoistického klu−
bu Dukly Trenčín a členom reprezen−

tačného družstva Slovenska v rých−
lostnej kanoistike. Na majstrovstvách
Slovenska vo Zvolene potvrdil, že je
najlepším šprintérom na kajaku na Slo−
vensku, keď získal 3 tituly majstra Slo−
venska v K1 − 200 m, K2 − 200 m s
Erikom Noskovičom a K4 − 200 m v
posádke v zložení: Belovič, Noskovič,
Lipták a Martínek. V K2 − 500 m skon−
čil na 2. mieste.

Štvorkajak v šprinte na 200 m sa
kvalifikoval na majstrovstvá Európy aj
sveta.

Majstrovstvá Európy sa konali 6. −
9.7. v Račiciach v Čechách. Tu sa
umiestnili na 6. mieste. Na Majstrov−
stvách sveta, ktoré sa konali 17. −
20.8.2006 v Szegede obsadila táto po−
sádka 5. miesto.

Po Majstrovstvách sveta sa naši
najlepší kajakári a kanoisti z Trenčí−
na, Bratislavy a Komárna dohodli, že
vytvoria posádku dračej lode a prihlá−
sia sa na Majstrovstvá Európy. Tieto
sa konali v Prahe na Vltave v dňoch
1. − 3.9.2006. Tu sa im podaril husár−
sky kúsok, keď po krátkom tréningu
dokázali poraziť súperov, ktorí už sú−
ťažia na dračích lodiach niekoľko ro−
kov. Na 200 m trati sa umiestnili na
3. mieste, na 2000 m na 2. mieste a
na 500 m získali titul Majstrov Európy.

Takže Jurajova zbierka medailí sa
rozrástla o celú sadu.

Zdenko Lipták
tréner vodáckeho klubu


